
GRUNDEJERFORENINGEN LOUISENLUND

Bestyrelsesmøde tirsdag den 1419 2021 kl. 18 - 21

hos Jette Louisenlund 7

Fraværende: Rasmus

REFERAT

1. Asfaltering af ornrådet

Eigil har indhentet tilbud fra NCC på asfaltering af LL 2 - 42 på kr. 250.000

incl. moms.
Tilbuddet blev drøftet og der var enighed om at tage imod dette tilbud og

sætte arbejdet i gang. Asfaltering forventes at ske i uge 43'

2. Fjernelse af chikaner

Der er 3 chikaner der skal fjernes og Eigil har modtaget et tilbud på opgaven

fra firma Gyldenmose på 12. - 13.000 kr.

Der var enighed om at tage dette tilbud og igangsætte arbejdet.

3. Rokade ibestyrelsen

Christina fraflytter LL 2 den 22.11.2021o9 udtræder derfor af bestyrelsen

Der var enighed om at Jette LL 7 overtager posten som kasserer 1 5.11 . og

Steen LV 15 overtager posten som næstformand 15.11-

4. Opgavefordeling i bestyrelsen

Spørgsmålet blev drøftet og der var enighed om at alle medlemmer til næste

møde laver en beskrivelse af de opgaver, man hver især har/vil påtage sig.

Beskrivelserne vil herefter blive brugt til opdatering af hjemmeside med

billeder af alle medlemmer

5, . Aflønning af bestyrelsesmedlemmer



De hidtidige årlige vederlag fastholdes, hvilket betyder følgende:

formand kr. 3.850
næstformand kr. 1.675
kasserer kr. 3.850
sekretærlhjemmeside kr. 1 .675

medlem kr. 1.000
herover betales for bistand til bogføring og regnskab for indeværende periocie

kr. 12.000

6. Opdatering af hjemmesiden

Der var enighed og udsætte opdateringen til efter 15.11. hvor ændring af

bestyrelsen træder i kraft.

7. Vintervedligehold - Hede Danmark

Der er modtaget tilbud fra Hede Danmark som blev drøftet og accepteret.

Priserne er følgende:
Saltning pr. gang incl. salt incl. moms kr 917,50
Snerydning pr. gang incl. salt incl. moms kr. 2.745,00

Beredskabshonorar pr. sæson incl. moms kr. 1.500

8. Efterårsfejning af veje og stier - Hede Danmark

Den eksisterende aftale med Hede Danmark videreføres, hvilket vil sige 1

årlig fejning af aftalte arealer. Prisen er kr. 5.466

9. Opretning at strøm i værktøjsskuret

Eigil har holdt møde med elektriker og haft samtaler med Elforsyningen.

Eigil har modtaget et mundtligt tilbud på udførelse af arbejdet.

Efter en drøftelse af de modtagne oplysninger var der enighed om at arbejde

videre og tage punktet med igen på næste møde"

10. Eventuelt

Birgitte LL 101 nævnte artikel i absNyt om etablering af ladestandere til Elbiler.

Den umiddelbare holdning er at det er dyrt at etablere.



Birgitte LL 101 spurgte om der var stemning for opsætning af Hjertestarter ved

redskabsskuret. Der er enighed om at undersøge mulighederne ved

TrygFonden.
Christina LL2 naevnte ønske om skiltning med Vild med Vilje til det store

grØnne område. Hun sørger for indkøb af skilte.

Jens LL45 orienterede om modtaget anonymt brev vedrørende vedligehold af

udendørsareal. Vi var enige om at den metode er uacceptabel og der blev

straks lavet et opslag på vores FB-side.
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Formand Eigil Kristensen .'

Næstformand Jette Vogn Hellesen

Kasserer Christina Secher
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